
Motie: Een bak op de juiste plek

De gemeenteraad van Rijswijk  in vergadering bijeen op dinsdag 8 november 2022.

Constaterende dat:

● Zwerfafval scoort hoog in ergenissen ergernis van de Rijswijker;

● Zwerfafval mede wordt veroorzaakt door het gedrag van mensen;

● Zwerfafval heeft negatieve effecten op onze gezondheid, het milieu, de leefbaarheid;

● Het opruimen ervan brengt hoge maatschappelijke kosten met zich mee.

Overwegende dat:

● Er meerdere keren aandacht is gevraagd voor meer prullenbakken;

● Er bij vele bankjes in Rijswijk geen prullenbakken staan;

● Er bij vele zitplekken overlast is van achtergelaten afval;

● De gemeenten in de regio  hier doelbewuster mee om gaan.

Verzoekt het college om:

● Waar mogelijk een prullenbak bij een bank of zitgelegenheid neer te zetten;

● Verzoekt het college om in Q1 2023 met een plan te komen zodat we de lente afvalvrij

in kunnen gaan;

● De raad en Rijswijkers via daarvoor geschikte communicatiekanalen periodiek op de

hoogte te stellen over de plaatsing of herplaatsing van prullenbakken.

En gaat over tot de orde van de dag.

Namens Wij.Rijswijk

Anthony Zoghbi


